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~ FAUSKE KOMMUNE
BARNEVERNTJENESTEN

Jnr L)q ll0J()

MÅNEDSRAPPORT
JULI 2009

Tallene viser til antall barn, dvs. at en melding som omhandler to barn teller som to meldinger.

Siste måned:

Nye meldinger: 4 Hittil i år: 56
Her telles kun èn melding pr. ny sak

Henlagte meldinger: 2 Hittil i år: 9
Dvs. undersøkelser innledes ikke

Undersøkelser innledet: 2 Hittil i år: 44

Undersøkelser sluttført: 3 Hittil i år: 36

Status pr 31.07.09

Venter på undersøkelse: 11

Under undersøkelse: 26

Av disse - over frist: 11

Barn som venter på tiltak: 1

Dvs: undersøkelse fullført, men tiltak ikke iverksatt

Tiltak pr 31.07.09 i hjemmet/hybel Utenfor hjemmet
Barn med hjelpetiltak: - 5

Barn med omsorgstiltak: 25

Andre plasseringer: 3

Totalt plassert utenfor hjemmet: 33

Kommentarer:

Rapporten viser relativ liten aktivitet i juli pga. ferieavvikling.

Av vesentlig informasjon siden juni-rapporten kan det opplyses at samtlge av de 17 barna
som er plassert ifosterhjem på Fauske nå har tilsynsfører. .

Antall barn med hjelpetiltak i hjemmet ble ikke tellet ved månedsskiftet pga ferieavvikling. For
øvrig er rapporten fullstendig.

Gunhild Westergaard
leder for barneverntjenesten



lø FAUSKE KOMMUNE
~ BARNEVERNTJENESTEN

Jnr. D11803~
MÅNEDSRAPPORT

AUGUST 2009

Tallene viser til antall barn. dvs. at en melding som omhandler to barn teller som to meldinger.

Siste måned:

Nye meldinger: 7 Hittl i år: 63
Her telles kun èn melding pr. ny sak

Henlagte meldinger: 1 Hittil i år: 10
Dvs. undersøkelser innledes ikke

Undersøkelser innledet: 9 Hittil i år: 53

Undersøkelser sluttført: 4 Hittil i år: 40

Status pr 31.08.09

Venter på undersøkelse: 9

Under undersøkelse: 28

Av disse - over frist: 20

Barn som venter på tiltak: 1

Dvs: undersøkelse fullført, men tiltak ikke iverksatt

Tiltak pr 31.08.09 i hjemmet/hybel Utenfor hjemmet
Barn med hjelpetiltak: 62 4

Barn med omsorgstiltak: 25

Andre plasseringer: 4

Totalt plassert utenfor hjemmet: 33

Kommentarer:
Opphopningen av saker under undersøkelse har fortsatt tiltatt noe, og betydelig flere av
disse er nå over tremånedersfristen. Dette skyldes at vi hadde rekordstor tilmelding av nye
saker i mai måned (17) og at fristen i flere av disse sakene har gått ut i løpet av august.
Produktiviteten i sommermånedene har vært for lav til at vi har greid å holde tritt.

Ny stilling for fagleder ungdom er besatt fom. 31.08.09. Det har vi positive forventninger tiL.'
For øvrig er barneverntjenesten styrket med 76 % saksbehandlerstilling fra august og ut
2009. Vi anser det som realistisk at vi vil komme rimelig à jour i løpet av denne tiden.

Gunhild Westergaard
leder for barneverntjenesten
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Salten
Kultursamarbeid

Salten skai tJ'omstå som en samlet kuiturregion der tradisjon
opplevelse og tilhørighet er bærende elementer.



~(S~~
Il



Arsmelding Salten Kultursamarbeid
14. april 2008 - 01. mai 2009
Salten kultursamarbeid startet opp 14 april
2008, og er et 4-årig prosjekt under Salten
Regionråd.

-Medlemmer Salten Kulturutvalg:
. Grete Høgmo Stenersen, Meløy (leder)
. Siv Reidun Sandnes, Hamarøy, (nestleder)

. Arne Vinje, Bodø

. Brith May Kvitblikk, Fauske

. Oddbjørn Nikolaisen, Gildeskål

. Rune Paulsen, Beiarn

. Trond Andreassen, Saltdal

. Fred Eliassen, Steigen

. Kolbjørn Mathisen, Sørfold
-

-Varamedlemmer:
. Tove Veiåker, Bodø
. Bjarne Eidissen, Fauske
. Unni Løvik, Gildeskål

. Agot Eide, Beiarn

. Hans Kristian Steinsvåg, Hamarøy

. Reinert Aarseth, Meløy

. Johanne Larsen, Saltdal

. Torunn Baade Aalstad, Steigen

. Espen Reiss, Sørfold

Salten Kulturutvalg valgte

følgende medlemmer til AU som

skulle fungere i et år:

Grete Høgmo Stenersen, leder

Siv Reidun Sandnes, nestleder

Arne Vinje, medlem

Grete Stenersen

Møter.
Det har vært avholdt følgende møter:
Arsmøte 06.06.-08 på Kjerringøy
AU-møter: Det har vært avholdt to AU-møter
Møter i Salten Kulturutvalg: Det har vært avholdt
4 møter: Fauske, Beiarn, Bodø, Fauske

(Sørfold).
Nettverksmøter kultursjefer og kulturskolerek
torer: Det har vært avholdt 2 nettverksmøter:
Fauske og Bodø

Administrasjon:
Lisbeth Glanfield har arbeidet
som prosjektleder siden opp-
start av prosjektet 14. april
2008. Hun har hatt kontorfel-
lesskap med Salten Region-
råd i Prinsensgt. 113 A

p(
. ~.



ii" ~~ gj. _",_ ,~,~~If~n~
~lW-l~

ll 11~i~

Il a
Il

lI ., e.'

"'- _'-:..

i; a
iIIl ~

~

..
il

-,;

li ..
li It

.'t~~i_ :,
Ff "~:

'\ -

ii

..GItII



Informasjon og utadrettet virksomhet

Presentasjon av kultursamarbeidet for politikere i følgende
kommuner: Bodø, Gildeskål, Meløy, Hamarøy, Steigen

Presentasjon av kultursamarbeidet for kulturadministras-
jonen i flg. kommuner: Bodø, Sørfold, Hamarøy, Steigen,
Saltdal, Meløy

Apning av Sommerdagan i Meløy

Apning av Jazzcampen i Beiarn

Messe "Velkommen til Bodø" i Bodø Spektrum. Stand.

Apning av utstilling ifb NMFU i Bodø

Arbeidsmøter i Saltdal ifb Trygve Hoff jubileum

Arbeidsmøter i Hamarøy ifb Hamsunjubiléum

Salten Regionrådsmøte på Kjerringøy - informasjon

Salten Regionrådsmøte i Beiarn - informasjon

Salten Regionrådsmøtel åpning av Hamsunåret i Oslo feb.-
09, presentasjon av Kultursamarbeidet for statssekretær

Hersvik fra Kirke- og Kulturdepartementet.

Nord-Norsk Pensjonistforbund. Kulturkonferanse på

Fauske. Foredrag om "Den kulturelle spaserstokken".

Apnet Sommerdagan. Nyvalgt leder L Kultursamarbeidet L Yhe Sat.

Il, en, lISbe,',h Østerud GlanlieliJ. ga roS,l,lI Meløy d,i hu 

"il erklæ, ,le
Sommerdagan I Meløy 200 for åpnet . Alle foto:lohan VoMk.
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Prosjekter

Opprettelse av nettside for Salten Kultursamarbeid
http://www.salten.no/co ntent/bl og category /35/173/

Her er det også lagt inn søkbar ressursbank med oversikt over alle
lag, foreninger, kunst- og kulturinstitusjoner samt profesjonelle kunst-
nere og kulturbedrifter iSalten

Opprettelse av Kulturkalender for Salten:
KULTURISALTEN.NO ble etablert og var operativ fra 1. august. i den
forbindelse ble det kjørt annonsekampanje i AN og Saltenposten, Re-
sponsen har vært god, og kalenderen blir bedre kjent for hver uke.

http://www.kulturisalten.no

Kalenderen ligger som lenke på en rekke nettsider.

Transport av ungdom fra Salten til Parkenfestivalen
i Bodø i august.
Prosjektleder koordinerte prosjektet i samarbeid med Nordland
Fylkeskommune. Tre busser ble satt inn og fraktet ca 70 ungdommer

trygt hjem fra arrangementet. Egen evalueringsrapport foreligger.

Den Kulturelle spaserstokken
Fellestiltak for alle de ni kommunene i Salten. Tilrettelagt for to
turnéer:

- Hamsun i ord, toner og bilder (17 produksjoner, vår)

Salten kultursamarbeid v/ prosjektleder står som produsent for pros-
jektet, og prosjektleder har i tillegg designet en Hamsunutstilling som
er en del av prosjektet.

- Romanser og viser i utvalg (50 produksjoner, høst 2009)
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Salten/Barents Youth Film Festival
Prosjketleder utarbeidet prosjektet. NFK tok over "Saltendelen" av prosjektet og la den inn under Den
kulturelle skolesekken. Kick-off seminar i januar med representasjon fra de fleste kommunene. Det
er i gang arbeid med å finne samarbeidspartnere i Barentslandene, samt forberedelser til å sende
søknad om delfinansiering fra DA-Bodø og Barentssekretariatet.

Lørdagsskole kultur
Utarbeidet prosjektbeskrivelse. Søkt ekstern finansiering. Fått bevilget kr. 50.000 fra Sparebankens
Gavefond. Ikke ferdig finansiert. Prosjektet er foreløpig utsatt til høsten 2009.

Trygve Hoff Jubiléum
Prosjektleder satt i arbeidsgruppe og bidro i planlegging av kulturskolearrangement 28. november i
SaltdaL. Bevilget kr. 60.000 til arrangementet, samt transportstøtte for deltakere.

Hamsunjubileum
Prosjektleder har sittet i planleggingsgrupper, og har skrevet fellessøknad på Hamsunmidler for
hele Salten. Planlegger (skal produsere) Salten mannskor konsert, seilas med Nordlandsbåter
m.m. i forbindelse med åpning av Hamsunsentret. En rekke arrangement på Kjerringøy, Steigen
og Hamarøy planlegges. Prosjektleder har også vært bindeledd mellom eier av "Gamle salten" og
Hamarøy kommune, samt sittet i en egen prosjektgruppe på Høgskolen i Bodø for planlegging av ar-
rangementer i april og september regi av Høgskolen.

Skulptursymposium
Internasjonalt skulptursymposium der skulptører fra en rekke land møtes for å hogge skulpturer i stein
fra Salten. Målsetting er å bidra til å sette fokus på steinindustrien i Salten. Dette er også et prosjekt
som skal fokusere på visuell kunst. Prosjektleder har utarbeidet prosjektbeskrivelse av prosjektet som
skal starte opp med kick-off seminar 18. og 19. juni 2009 og symposium sommeren 2010 på Fauske.
Arbeidsgruppe er satt sammen og har hatt første møte.

Barnas Vandreutstilling
Utstilling av kunst av og for barn i Salten, satt inn i en profesjonell ramme. Aktiv medvirkning av barn
under hele prosessen. Vandreutstilling som skal besøke alle Saltenkommunene. Målsetting er å sette
fokus på visuell kunst i kulturskoiene i Salten, og oppfordre alle kulturskoiene ti å opprette et tilbud
innen visuell kunst. Målsetting er også å høyne kompetansen til lærere i visuell kunst.

Prosjektleder har utarbeidet prosjektbeskrivelse og satt sammen arbeidsgruppe. Arbeidsgruppen har
hatt to møter. Det ble arrangert kick-off seminar/fagseminar på Fauske i april 2009, der kulturskol-
erepresentanter og kulturskoleledere fra fem kommuner deltok. Oppstart av prosjektet våren 2009.

Skatehelg for jenter
Samarbeidsprosjekt med Bodø kommune og skateklubben der jenter fra Salten ble invitert til å delta
på skatehelg i Bodø. Salten kultursamarbeid bidro med inntil kr. 50.000. Prosjektet ble godt mottatt,
og ca 30 jenter deltok 24. - 25. apriL.
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Det vises til saksfremlegg.

Enstemmig vedtak:

Arsrapporten tas til orientering.

Salten Kulturutvalg er svært fornøyd med det arbeidet som,er gjort i første driftsår, og
samlingene med faglig innhold har vært lærerike og positive for deltakerne.



Markedsføring av Salten
Salten Kultursamarbeid har satt igang markedsføringstiltak av Salten i 2009 der Hamsun skal være et

middel for å gjøre regionen bedre kjent. Markedsføring av kulturtiltak.

Bevilgninger:
Salten kultursamareid har fått flg. eksterne bevilgninger:

DA - Bodø kr. 50.000 til KULTURISALTEN.NO

NFK Fylkesbiblioteket kr. 27,000 til Den kulturelle spaserstokken
NFK kr. 70.000 til Salten/Barents Youth Film Festival
Kirke- og utdanningsdept.: kr. 200.000 til Den kulturelle spaserstyokken

Sparebankens gavefond: kr. 50.000 tillørdagsskole

Partnerskapsmidler kr. 600.000 til markedsføring av Salten med kulturknagg

Annet
Prosjektleder har forsøkt å være aktiv i media for å gjøre prosjektet kjent, og har hatt flere oppslag
både i dagspressen og på radio.

Prosjektleder har deltatt på seminar om Den nordnorske kulturavtalen i regi av Nordland Fylkeskom-
mune samt festivalseminar i regi

av Norske Festivaler.

Det er utarbeidet ny profil for

Salten Kultursamarbeid i løpet av året.

Sykefravær
To dager

Arbeidsmiljø
Prosjektleder har kontorfellesskap i Salten

Regionråds lokaler. Arbeidsmiljøet er godt.

Oppsummering
Det første prosjektåret har vært preget av nettverksbygging og planlegging av prosjekter. Prosjek-
tleder har vært i alle kommunene for å gjøre seg kjent med politikere, administrasjon og kulturlivet
generelt. En rekke prosjekter er påbegynt eller under planlegging. Erfaringene så langt er gode sett
fra prosjektleders synspunkt, og utfordringen er å finne en form og størrelse på prosjektet som skal
bidra til faste samarbeidsrutiner mellom kommunene. Nettverksarbeid er krevende for alle deltakere
i nettverket, og det er viktig å bli enige om hvordan samarbeidsrutinene skal være for å få best mulig
resultat.

Layout og design: Lisbeth Glanfield



e FAUSKE I(OMMUNE
Sen traladministrasj on en

V alnesfj ord Spisskammerkor
Kjellaug Solbakken
Furnes
8215 VALNESFJORD

Saksbehandler: Sissel Alver - Telefon: 75600604 - Telefaks: 75600620

Deres ref.: Vår ref.: 09/8539/SIA Dato: 25.09.2009

SKOLESTRUKTUR I VALNESFJORD - HØRING

Fauske kommunestyre vedtok i sak 059/09 endringer i skolestrukturen i Valnesfjord og
Fauske sentrum.
Når kommunen treffer et slik vedtak, og konsekvensene for elevene er at det lages nye
kretsgrenser, regnes dette som en forskriftsendring med hjemmel i opplæringslovens § 8-1.
De sentrale regler om forskrift finnes i Forvaltningslovens kapittel VII, §37, og omhandler
utredningsplikt, forhåndsvarsling og uttalelser fra interesserte.
For å oppfylle reglene i Forvaltningslovens § 37 sendes nå vedlagte høringsdokument ut på en
bred høring blant involverte parer i Valnesfjord, herunder elever, foresatte, ansatte, frivilige
lag og foreninger.
Høringen vil være et viktig bidrag til den endelige behandling av saken, og samtlige
høringsuttalelser vil bli vedlagt saksfremlegget til politisk behandling.

Følgende fremdriftsplan gjelder for den videre saksgang:
10.11.2009 Høringsfrist
25.11.2009 Saken behandles i Driftsutvalget
30.11.2009 Saken behandles i Parssamensatt utvalg og Formanskapet
O 1.12.2009 Saken behandles i Arbeidsmiljøutvalget
15.12.2009 Saken behandles i Kommunestyret

Høringsuttalelser må være rådmannen i hende innen 10.11.2009.

For at de politiske partiene skal få anledning til å settes seg inn i saken i forkant av
behandlingen sendes kopi av dette høringsbrevet, samt høringsdokument med vedlegg til
samtlige politiske parti.

Med hilsen

§A~Sr Awr
Sissel Alver
Kommunalsjef

Kopi ti:
Samtlge politiske parti

Postadresse: Postboks 938201 FAUSKE
Besøksadresse: Torgata 21

E-post: postmottak(fauske.kommune.no

Telefon Faks Bangiro: 45550700348/89510700415
75600600 75600620

Org. nr: 972 418021



Mottakere:
Fagforbundet Fauske
Fauske kommunale Bringsli 8215 VALNESFJORD
foreldreutvalg v/Kjetil Sørbotten
Fauske Ungdomsråd v/Heidi Vestmyra skolesenter 8200 FAUSKE
Pedersen
Folkehelserådgiver
Hovedverneombudet
Kosmo Helselag v/Solveig Djupos. 8215 VALNESFJORD
Aadahl
Kosmo oppveksts enter v/ FAU Kosmo 8215 VALNESFJORD
Kosmo oppveksts enter v/ Kosmo 8215 VALNESFJORD
samarbeidsutvalget
Kosmo oppvekstsenter Kosmo 8215 VALNESFJORD
v/elevrådet
TØV AT v/Fred Østli Nordengveien 8215 VALNESFJORD
UL Framsyn v/ Grethe Kant St.Hanshågen 7 8215 VALNESFJORD
Utdanningsforbundet Fauske
Valnesfjord Båtforening v/Jan Åsveien 10 8215 VALNESFJORD
Siggerud
Valnesfjord Fotballklubb v/Tom Nordvik 8215 VALNESFJORD
Viggo Henriksen
Valnesfjord Helsesport BIL Nordvik 8215 VALNESFJORD
v/Snorre Loraas
Valnesfjord helsesportssenter Øvre Østerkløft 8215 VALNESFJORD
v/direktør
Valnesfjord Helssesportssenter Øvre Østerkløft 8215 VALNESFJORD
v/skoleavdelingen
Valnesfjord Hobby-og Helskog 8215 VALNESFJORD
Husflidslaug v/Heidi Myrvoll
Valnesfjord Hornmusilde v/Hugo Nystad 8215 VALNESFJORD
Kristoffersen
Valnesfjord IL v/Geir Ståle Helskog 8215 VALNESFJORD
Ørskog
Valnesfjord Jazzklubb v/Liv Furnes 8215 VALNESFJORD
Nymo
Valnesfjord KFUM/KFUK Berglia 10 8215 VALNESFJORD
speidere v/Hane Jakobsen
Valnesfjord Nærmiljøutvalg Løkås 8215 VALNESFJORD
v/John Harald Løkås
Valnesfjord oppvekstsenter v/ Løkås 8215 VALNESFJORD
elevrådet
Valnesfjord oppvekstsenter v/ Løkås 8215 VALNESFJORD
FAU barehage
Valnesfj ord oppvekstsenter v/ Løkås 8215 VALNESFJORD
FAU skole
Valnesfj ord oppvekstsenter v/ Løkås 8215 VALNESFJORD
samarbeidsutvalget
Valnesfjord pensjonistforening Strømsnes 8215 VALNESFJORD
v/Olea Karlsson
Valnesfjord Skolekorps vlBodil Ness 8215 VALNESFJORD
Lundbakk

Side 2 av 3



Valnesfjord Skyterlag v/Reier

Fossum
Valnesfjord Spisskammerkor

Beines 8215

Kjellaug Solbakken 8215

VALNESFJORD

VALNESFJORD
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FAUSKE KOMMUN
SENTRAADMINISTRASJONEN

HØRINGSDOKUMENT

JournalpostID: 09/8370 Dato: 23.09.2009

OPPFØLGING AV KOMMUNESTYREVEDTAK 057/09

HØRINGSDOKUMENT NEDLEGGELSE AV KOSMO SKOLE

Fauske Kommunestyre fattet i sak 057/09 følgende vedtak:

Fauske kommunestyre viser til fremlagte sak om fremtidig skolestruktur og ber
rådmannen videreføre arbeidet med å utarbeide en ny skolestruktur i Fauske
kommune. Kommunestyret legger følgende forutsetninger og prinsipper til grunn for
det videre arbeid:

l. Dagens 4 barneskoler i sentrum skal erstattes av to 1-7 skoler. Rådmannen bes
utarbeide konkrete forslag til nødvendig utbygging av Finneid Nærmiljøsenter og
Erikstad Oppvekstsenter herunder avklare elevfordeling mellom de to skolene,
investeringsbehov og raskest muligfremdrifsplan.

2. Kosmo skole overføres til Valnesfjord Oppvekstsenter.
3. Alternativ utnyttelse av Hauan Grendeskole, Kosmo skole og Vestmyra skolesenter

byggetrinn L (1-7 trinn)utredes ogfremlegges kommunestyret. Vedtaket om
bygging av ny skole i Sulitjelma står fast, Valnesfjord skolesenter opprettholdes.

4. Deler av dokumentert innsparing ved å endre skolestruktur skal beholdes av

skolene som et tiltak for å legge til rette for forebyggende tiltak, økt kvalitet og
måloppnåelse med bakgrunn i vedtatt oppvekstplanfor Fauske kommune. Fra og
med 2010 settes av i budsjettet minimum kr. 1.000.000 som øremerkes
kvalitetsheving i skolen. Denne styrkingen skal være reell og komme i tilegg til
dagens drifsmidler.

5. Kommunestyret ber Rådmannen organisere og gjennomføre en studietur til andre
kommuner med bakgrunn i erfaringfra tilsvarende studietur i Pleie/Omsorg i
2008. Det forutsettes at kostragruppe 8 kommuner er blant de kommuner som
besøkes.

6. Kommunestyret bevilger kr. 600.000 til utarbeiding av skisseprosjekt for å
etablere to sentrumskoIer for 1-7 trinn. Bevilgningenfinansieres vha inntekter fra
salg av eiendommer i 2009.

7. Gjeldende forvaltningsregler for skolenedlegging skal legges til grunn for å sikre
gode prosesser, involvering og personalpolitikk (ingen ansatte skal sies opp). Det
skal gjennomføres en god ogforsvarlig saksbehandling iforbindelse med endring
av skolestrukturen i Fauske kommune.

8. Det skal gjennomføres en egen utredning som synliggjør evt. nødvendige tiltakfor
å sikre skoleveiene til de gjenværende sentrumsskolene.

9. Ny sak for endelig vedtak av fremtidig skolestruktur i Fauske kommune fremlegges
AMU, drifsutvalg, partsammensatt utvalg/formannskap og kommunestyre innen
budsjett 2010 og økonomiplan 2010 - 2013 vedtas.



Innledning
Når kommunen treffer et vedtak, og konsekvensene for elevene er at det lages nye
kretsgrenser, regnes dette som en forskriftsendring med hjemmel i opplæringslovens § 8-1.
De sentrale regler om forskrift finnes i Forvaltningslovens kapittel VII, §37, og omhandler
utredningsplikt, forhåndsvarsling og uttalelser fra interesserte.

Saken rundt kommunens skolestruktur har sitt utspring i K-styrets budsjettvedtak fra
desember 2008. Ressurssenter for omstiling i kommunene (RO) ble i januar 2009 engasjert
for å bistå kommunen i å vurdere hvorvidt dagens skolestruktur er hensiktsmessig i fremtiden,
ut fra både krav til kvalitet og effektiv ressursbru. Våren 2009 ble det i regi av RO
gjennomført en omfattende prosess med involvering av representanter fra skolenes FAD,
hovedtilitsvalgte, hovedverneombud, skoleledere og representanter fra rådmannens stab.
Prosessen resulterte i 2 rapporter, som ble sendt ut på høring i mai 2009. Samtlige
høringsuttalelser lå ved saken som førte til vedtaket iK-sak 057/09.

Når det nå sendes ut et konket høringsdokument knyttet til nedleggelse av Kosmo skole er
dette en oppfølging av vedtakets punt 7 og 9. Høringen vil være nødvendig for å oppfylle
Forvaltningslovens § 37 og vil være et viktig bidrag til den endelige behandling av saken.

Høringsdokumentet vil synliggjøre konsekvensene ved å legge ned Kosmo skole og overføre
dagens 14 elever til Valnesfjord oppvekstsenter. Det har i forkant av dette dokumentet vært en
prosess med involvering av tilitsvalgte, verneombud, teamledere og enhets ledere ved de to
enhetene samt representant for det kommunale foreldreutvalget, dette for å sørge for at alle
parter blir involvert og hørt i denne saken.

Elevtall.
Tabellen viser elevtall ved hhv Kosmo og Valnesfjord oppveksts entre for skoleåret
2009/2010, samt det totale elevtall pr. klasse ved Valnesfjord oppvekstsenter fra og med 2010
etter sammenslåing av skolene. Tallene baserer seg på de kjente elevtall for 1.-1 O.klasse pr.
august 2009, samt tall fra helsestasjonen pr. mai 2009 vedrørende barn under skolealder.

Elevtallet for Kosmo ligger stabilt på 14-16 elever i årene fram til 2014, mens det for
Valnesfjord ventes en reduksjon fra 189 til 163 elever i samme periode.
Fødselstallene for Valnesfjord har i årene 2005-2008 ligget på 13-15 barn pr. år, tallet for
2009 er pr. september 8 barn.

2009/2010 2010/2011 201112012 2012/2013 2013/2014
Trinn Kosmo Valnes~iord Valnes~iord Valnes~iord Valnesfjord Valnesfjord

1. 1 18 17 18 11 10

2. 4 19 19 17 18 11

3. 5 17 25 19 17 18

4. 4 13 22 25 19 17

5. 19 17 22 25 19

6. 18 19 17 22 25
7. 23 18 19 17 22
8. 19 23 18 19 17

9. 23 19 23 18 19

10 20 23 19 23 18

Totalt 14 189 202 197 189 176
203
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Klassestørrelse / arealutnyttelse
Som man ser av tabellen vil klassene, dersom elevtallet blir som forventet, variere i størrelse
fra L O til 25 elever i årene fram til 2014. Man vil i de første årene etter sammenslåingen få noe
større klasser på L.-4.trinn enn det som har vært vanlig i Valnesfjord. Klassene vil imidlertid
ikke bli større enn hva som er vanlig i sentrumsskolene.

log med at klassestørrelsene øker for 1.-4.trinn Ufr tabell) har det vært nødvendig å se på den
totale arealutnyttelsen ved Valnesfjord skole. Dette fordi 2.-4.trinn pr. i dag har klasserom på
47,81 m2, noe som etter veiledende arealnormer er for trangt for klasser på over 20 elever.
Representanter fra de ansatte ved begge skolene har, etter befaring i bygningsmassen, kommet
fram til et forslag som medfører at nåværende musikkom ønskes tatt i bruk som ordinært
klasserom og nåværende tekstilrom tenkes brukt både ti Kunst & håndverk og musikk. For
øvrig foreslås en ombygging av 3 små klasserom til 2 større samt et arbeidsrom til ansatte. Et
rom som pr. i dag benyttes til arbeidsrom vil da kunne omgjøres til grupperom. Disse
endringene vil medføre at 1.-4.trinn fortsatt vil kunne være samlet i det eldste bygget, mens
5.-10.trinn beholder sine nåværende lokaler. I tilegg vil endringen løse et mangeårig problem
knyttet til for dårlige arbeidsplasser for ansatte.
Man har ikke eksakte tall for den totale elevkapasiteten ved Valnesfjord oppvekstsenter. Den
skisserte ombyggingen vil imidlertid medføre en reserve i den forstand at man vil ha
klasseromsareal nok til å ta høyde for en økning av elevtallet på samtlige trinn i årene
fremover.

Planløsning etter ombygging av klasserom fremkommer av vedlagte plantegninger (vedlegg
3).

Skyss og kretsgrenser.

Opplæringslovens § 7-1 regulerer skyss og innlosjering for elever i grunnskolen:
Elever i 2. -10. årstrinn som bur meir enn fire kilometer frå skolen har rett til gratis skyss. For
elevar i 1. årstrinn er skyssgrensa to kilometer. Elevar som har særlegfarleg eller vanskelig
skoleveg har rett til gratis skyss utan omsyn til veglengda.
Departementet gir nærmare forskrifer om tryggleiken til elevane under skoleskyssen.

Pr. i dag har 9 av 14 elever ved Kosmo oppvekstsenter krav på skoleskyss, ved en nedleggelse
av skolen vil samtlige elever ha krav på skyss til Valnesfjord oppvekstsenter. I og med at
elevene fra Kosmo oppvekstsenter pr. idag overføres til Valnesfjord oppvekstsenter når de
begynner på 5. trinn finnes allerede de nødvendige bussruter for transport av elevene.
Transportøren, Holmstrøm buss AS, opplyser at elevene med lengst skolevei pr. i dag har en
reisetid på 40 minutter pr. tur. Dette vil også gjelde ved en sammenslåing av skolene, men
reisetiden vil da gjelde for elever helt ned til1.trinn, mens den i dag kun gjelder fra 5.trinn.
Rundskriv Udir-3-2009 "Særlege problemstilingar i samband med retten til skyss" presiserer
at det nå er kun opplæringsloven med forskrifter og forarbeid som må legges til grunn for
tolking av regelverk rundt skoleskyss. Tidligere rundskriv N-4/85 fra
Samferdselsdepartementet, som blant annet omhandlet maksimumsgrenser for samlet gang-,
reise- og ventetid, samt rundskriv N-l/90 om "midtskyss" er ikke lenger gjeldende.

Kostnaden for skoleskyss for de 14 elever som pr. i dag er elever ved Kosmo oppvekstsenter
for reise fra bosted til Valnesfjord oppvekstsenter tur/retur vil i følge transportøren beløpe seg
til kr. 380,- pr. dag, dvs. et årlig beløp på kr. 72.200,-. Inneværende år har Kosmo
oppvekstsenter skyssutgifter på ca. kr. 60.000,-.

Nedleggelsen av Kosmo skole medfører en endring i Valnesfjord oppvekstsenters
opptaksområde. Etter vedtak i Fauske kommunestyre i sak K 236/96 har Fauske kommune
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hatt flytende krets grenser, men i praksis har man allikevel hatt en klar fordeling mellom
Kosmo og Valnesfjord ut fra elevene på L .-4.trinns bosted. Fra og med 5.trinn har samtlige
elever med bosted fra kommunegrense mot Bodø - Fridalen - Røvika vært elever ved
Valnesfjord oppvekstsenter. Disse ytterpunktene vil etter nedleggelse av Kosmo skole utgjøre
grensene for opptaksområdet til Valnesfjord oppvekstsenter

Skoledriften ved Valnesfjord Helsesportssenter.
I tilegg til sine ordinære grunnskole-elever har Kosmo oppvekstsenter også ansvar for
skoledriften ved Valnesfjord Helsesportssenter, som gir et grunnskoletilbud til barn og unge i
skolealder under behandlingsopphold ved senteret. Ved sammenslåing av Kosmo og
Valnesfjord oppveksts entre vil dette ansvaret bli overført til Valnesfjord oppvekstsenter.
Ansvaret innebærer fag-, økonomi- og personalansvar for to lærere og de elever som en hver
tid har opphold ved senteret.

Kosmo barnehage.
Kosmo oppveksts enter består i dag av både skole og barnehage. Vedtak om sammenslåing er
knyttet bare til skole, og barnehagen vil- dersom ikke annet bestemmes - fortsatt ha sitt
tilhold i Kosmo oppvekstsenters bygg. Kosmo barnehage har 24 plasser for barn i alderen 0-6
år, pr. dags dato er bare 13 av plassene fylt opp, mens yterligere 2 barn ønsker plass etter
nyttår.
Kosmo barnehage har pr. i dag et tett og godt samarbeid med skole og SFO. Åpningstiden i
barnehage og SFO har latt seg utvide pga samkjøring av personalet og barna, en like lang
åpningstid vil muligens bli vanskelig å opprettholde når skole og SFO flytter. Flyttingen vil
også medføre at fagmiljøet blir mindre og mer sårbart, siden viktige samarbeidspartnere
flytter ut av huset.
Videre må man ta stiling til den administrative organiseringen av barehagen, som pr. i dag
er underlagt enhetsleder ved Kosmo oppvekstsenter.

SFO
SFO ved Kosmo oppvekstsenter har i dag et tett samarbeid med barnehagen, noe som f.eks
muliggjør en åpningstid for både SFO og barnehage fra kl 06.45 til kl 16.30 hver dag.
Valnesfjord oppvekstsenters SFO har pr. idag åpningstid fra 07.00-16.30. Sammenslåing av
de to skolene vil kunne føre til et behov for utvidet åpningstid ved Valnesfjord
oppvekstsenters SFO, noe man vil måtte ta stiling til når behovet er kartlagt. I følge de
kommunale vedtektene for SFO er det enhetens samarbeidsutvalg som fastsetter åpningstiden,
og det vil i vurderingen være naturlig å ta utgangspunt i brukernes behov og de tilgjengelige
økonomiske ressursene.
Valnesfjord SFO har pr. i dag 43 bar, og det må forventes at samtlige elever ved Kosmo
skole har behov for SFO-plass ved en sammenslåing av skolene. Dette vil naturlig nok kreve
økt bemanning, siden vedtektene fastsetter at det i SFO skal være én voksen pr. 15 barn.
Ved en utvidelse av antall barn i SFO vil man også ha behov for økt areaL. I tilegg til de
rommene som SFO benytter i dag foreslås utvidet bruk av gymsalen, noe som er svært
populært blant barna. log med at SFO bare har åpent når 1.-4.trinn ikke har skole vil man
også ha mulighet til en viss bruk av klasserom og grupperom.

Nærmiljø
Kosmo oppvekstsenter er et naturlig samlingssted for beboerne i øvre Valnesfjord, dersom
skolen legges ned vil også de tradisjonelle arrangementene knyttet til merkedager som f.eks
17.mai flyttes dit elevene har sitt tilholdssted. Dette fører til en sentralisering av folket i bygda
med felles arrangement for samtlige innbyggere i Valnesfjord.
Dugnadsinnsatsen blant foreldrene til elever ved Kosmo oppvekstsenter har vært stor
gjennom mange år, noe som bL.a har bidratt til at man har fått opparbeidet et flott uteområde
med skøytebane, fotballbane og sykkelbane. Foreldrene bidrar til å holde disse anleggene i
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drift gjennom året, denne dugnadsinnsatsen vil ikke være like lett å holde i gang dersom
skolen legges ned.

Pedagogikk
Elevene ved Kosmo oppvekstsenter vil ved en sammenslåing av de to skolene oppleve en
skolehverdag i større grupper enn de er vant med i dag. Dette vil kune ha både positive og
negative sider. Det er grunn til å tro at elever med spesielle behov av ulik art vil kunne få et
større tilretteleggingsbehov i større gruppe, dette vil i så fall kunne føre til et økt ressursbehov
knyttet til bL.a spesialundervisning. Læreren har større mulighet til å se og følge opp den
enkelte elev i en gruppe på 4-8 barn enn i en gruppe på i 7-25 barn. Det vil derfor være viktig
å sørge for tilstrekkelige ressurser slik at man kan gi elevene den oppfølging de har behov for
og krav på til tross for at gruppestørrelsen øker.
På den andre side vil et større sosialt miljø føre til flere valgmuligheter for elever som faller

utenfor i et lite fellesskap, muligheten for å finne venner vil kunne øke i et stort fellesskap.
Dette vil i så fall gi positive konsekvenser i forhold til trivsel, og dermed også i forhold til
læring.

For de ansatte vil fagmiljøet bli styrket, muligheten for å dra nytte av hverandres kompetanse
er større i et stort kollegium enn i et lite. Man vil ha større mulighet for å utnytte den enkeltes
sterke sider, noe som vil kunne gi stor positiv effekt både for ansatte og elever.
Det stiles fra sentralt hold større og større kompetansekrav til lærere i skolen, og det er grunn
til å tro at de minste skolene på sikt vil få problemer med å rekruttere lærere med den
forventede formelle kompetanse. I et større kollegium vil det være lettere både å rekruttere og
opprettholde kompetansen i de ulike fagene, og man har naturlig nok også større spilerom og
muligheter for utnyttelse av kompetansen på tvers av klassene.
Ved å endre skolestrukturen vil man få enheter med sterkere fagmiljø, noe som igjen vil føre
til mer robuste enheter som i større grad vil være i stand til å drive skoleutvikling med klare
og målbare resultatmåL.

Bemanning / personalpolitikk
I kommunestyrets vedtak ligger en forutsetning om at man i prosessen skal sikre god
personalpolitikk, og at ingen ansatte skal sies opp. Ressursfordelingen mellom skolene i
Fauske kommune tar utgangspunkt i elevtall samt spesielle behov og utfordringer på den
enkelte skole, og gjennomføres i februar/mars hvert år med virkning fra skolestar i august.
Dette fører til at skolene i varierende grad har uavklarte bemanningsmessige forhold som
ryddes opp i gjennom en felles utlysnings- og tilsettingsprosess hver vår.
En sammenslåing av Kosmo og Valnesfjord skoler vil bety behov for økt lærer- og
fagarbeiderressurs ved Valnesfjord oppvekstsenter, det er imidlertid helt klart at økningen
ikke vil bli så stor at samtlige ansatte ved Kosmo skole vil kunne overføres sammen med
elevene.
Det vil i prosessen rundt sammenslåing av skolene legges stor vekt på god oppfølging av de
ansatte, som i denne situasjonen opplever usikkerhet i forhold til fremtidig arbeidssted. I følge
K-vedtakets punkt 7 skal ingen sies opp. De ansatte vil ha fortrinnsrett til ledige faste
stilinger, og det vil legges vekt på, i størst mulig grad, å innfri den enkeltes ønsker
vedrørende arbeidssted og stilingstype.

Kvalitet
Den anstrengte økonomien i Fauske kommune gjennom flere år har medført at mange enheter
sliter med gammelt og nedslitt inventar og utstyr. Stadige flate kutt har gitt skolene mindre
økonomisk handlefrihet noe som naturlig nok får innvirkning på kvaliteten på det tilbudet
som gis. At det nå foreslås strukturelle endringer er selvfølgelig nært knyttet til et sterkt behov
for å bedre den økonomiske balanse, men det har i tilegg sin bakgrunn i et ønske om å på
denne måten frigjøre midler som kan styrke kvaliteten i skolen. I kommunestyrets vedtak
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ligger en klar føring i punkt 4, som sier at deler av dokumentert innsparing ved å endre
skolestruktur skal beholdes av skolene som et tiltak for å legge til rette for forebyggende
tiltak, økt kvalitet og måloppnåelse med bakgrunn i vedtatt oppvekstplan for Fauske
kommune. Fra og med 2010 forutsettes minimum kr. 1.000.000,- øremerket kvalitetsheving i
skolen. Denne styrkingen skal være reell og komme i tilegg til dagens driftsmidler.

En slik styrking av skolenes økonomi vil gi skolene et helt annet utgangspunkt enn de har pr. i
dag. Mulighetene for oppgradering av utstyr, inventar og materiell vil gi økt kvalitet. Bedre
økonomi vil også kunne benyttes til kompetanseheving, forebyggende tiltak, økte
lærerressurser osv. Behovene vil kunne variere fra skole til skole, og det vil bli enhetsleder og
skoleeiers ansvar å sette inn de nødvendig tiltak for økt kvalitet ved den enkelte enhet.

Økonomi
En nedleggelse av Kosmo skole vil gi besparelser i form av reduserte lønnskostnader siden 14
elever fordelt på 4 eksisterende klasser utløser et lavere ressursbehov enn hva som er tilfelle
når disse elevene er i en egen skole. I dette tilfellet vil man få en reduksjon både innenfor
administrasjon og undervisning. Ved Kosmo oppvekstsenter er enhetsleders stiling fordelt på
skole og barnehage, noe som medfører at en nedleggelse av skolen medfører en reduksjon på
65 % avenhetsleders lønn. En utvidelse av antall elever pr. klasse kan utløse et behov for noe
ekstra ressurs i klassene, men man vil allkevel kunne si med sikkerhet at dagens nivå for
Kosmo med 255 % lærer ligger langt over behovet. Selv om man legger inn en "buffer" pga
mulig økt behov for spesialundervisning og tilrettelegging i større klasser vil man nok oppnå
en reduksjon på ca 150 % lærerlønn. Med helårsvirkning vil disse reduksjonene gi en
besparelse på ca kr. 1.075.000,-.

Ytterligere besparelse vil oppnås på grunn av at driftskostnader for 14 elever innlemmet i en
større skole vil være lavere enn ved å ha disse elevene i en egen skole. Siden skolens
driftsbudsjett i utgangspunktet er svært små vil denne besparelsen kun beløpe seg til ca kr.
100.000,-

Økte utgifter til skoleskyss for 14 elever fra bosted til Valnesfjord oppvekstsenter T/R vil
utgjøre en økning i skysskostnadene på kr. 12.000,- pr. år.

Man vil videre få en engangskostnad knytet til ombygging av lokalene ved Valnesfjord
oppvekstsenter. Siden bygget er gammelt er det gitt klare råd om å bytte lysarmatur og evt
deler av ledningsnettet når en først tilpasser bygget. Dette har ingen har direkte sammenheng
med overføring av elevene fra Kosmo, men vil føre til bedre arbeidsmiljø for samtlige elever
og ansatte.
Inkludert utbedring av lys og strøm vil denne kostnaden komme på ca. kr. 450.000,-.

Netto besparelse vil med helårsvirkning utgjøre kr. 713.000,- første år og kr. 1.163.000,-
senere år.

Administrativ organisering
Overflyting av elevene fra Kosmo skole til Valnesfjord oppveksts enter vil utløse et behov for
å se på den administrative organiseringen av det totale kommunale oppveksttilbudet i
V alnesfj ord.

Valg av administrativ løsning forutsettes gjort i forbindelse med fremlegging av sak angående
administrativ organisering / struktur for hele kommunen i 2010.
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Framdrift
Som en oppfølging av K-vedtak 059/09 er det naturlig at overføringen av elevene fra Kosmo
til Valnesfjord gjøres så snart det er praktisk mulig og alle vedtak er fattet,
Jo raskere overflyttingen kan skje jo tidligere vil en oppnå økonomisk gevinst, og dermed
mulighet for større handlingsrom og styrket kvalitet i skolen.

Før elevene kan flyttes må lokalene ved Valnesfjord oppvekstsenter tilpasses, noe som
vanskelig kan la seg gjennomføre med full drift i lokalene. Dette tilsier at skoleferie bør
benytes til ombyggingen.
I sakens forarbeid har det både fra foresatte og ansatte vært lagt stor vekt på viktigheten av
elevenes medvirkning og deltakelse i prosessen rundt nedleggelse og flytting. Denne
prosessen vil ikke kunne komme endelig i gang før saken er ferdig behandlet i desember
2009.

Etter en nøye vurdering av fordeler og ulemper vil rådmannen anbefale at selve
sammenslåingen av skolen og overføringen av elevene skjer fra skoleårets start i august 2010.
Dette til tross for at man da ikke kan forvente full økonomisk gevinst i 2010, og heller ikke vil
klare å tilføre FauskeskoIene den vedtatte styrkingen på kr. 1.000.000,- i 2010.

Det forutsettes at prosessen rundt flytting, med involvering av elevene starter umiddelbart
etter at endelig vedtak er fattet.

'l,,") """n17 ' ..-,.
~~rs:~íI¡ltf'1?l
Rådmann

&ts. eNr
Sissel Alver
Kommunalsjef

Vedlegg: Rapport fra RO, mars 2009 (vedlegg 1)
Sluttvurdering skolestruktur, RO mai 2009 (vedlegg 2)
Plantegning (vedlegg 3)
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